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Protokół Nr I/2010 
 z sesji Rady Miasta Ostrołęki  

 z dnia 1 grudnia 2010 
 
 
Sesja odbyła się w dniu 1 grudnia 2010 roku o godz. 12.00 w sali konferencyjnej Urzędu 
Miasta Ostrołęki, przy Placu Józefa Bema 1  (sala nr 9, parter). 
 
Na sesji w dniu 1 grudnia 2010 roku podjęto następujące uchwały: 
 

• Uchwała Nr 1/I/2010 w sprawie powołania Przewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki. 
• Uchwała Nr 2/I/2010 w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Ostrołęki. 
• Uchwała Nr 3/I/2010 w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Ostrołęki. 
• Uchwała Nr 4/I/2010 w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodnicząca Posiedzenia Pani Irena Nosek – poprosiła o wprowadzenie sztandaru 
miasta Ostrołęki. Następnie poprosiła o odśpiewanie hymnu miasta Ostrołęki.  
 
2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego Miasta Ostrołęki. 
Przewodnicząca Posiedzenia Pani Irena Nosek – poprosiła sędziego Macieja Mulewskiego 
o wręczenie zaświadczeń o  wyborze na radnego miasta Ostrołęki. Zgodnie z listą 
alfabetyczną zostali wyczytani wszyscy radni celem odebrania zaświadczenia o wyborze na 
radnego. Następnie sędzia Maciej Mulawski wręczył zaświadczenie o wyborze na Prezydenta 
Panu Januszowi Kotowskiemu.  
 
3. Podziękowanie dla członków Miejskiej Komisji Wyborczej w Ostrołęce. 
Przewodnicząca Posiedzenia Pani Irena Nosek – poprosiła radnego Dariusza Maciaka, 
Przewodniczącego Rady Miasta V kadencji i Prezydenta Miasta Ostrołęki Janusza 
Kotowskiego o wręczenie podziękowania dla członków Miejskiej Komisji Wyborczej                  
w Ostrołęce.  
 
4. Złożenie ślubowania przez radnych Miasta Ostrołęki. 
Przewodnicząca Posiedzenia Pani Irena Nosek – poprosiła radnych o powstanie                          
i przeczytała ślubowanie zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym,  
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuje uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 
i jej mieszkańców”. 
Po odczytaniu roty przez Przewodniczącą Posiedzenia Panią Irenę Nosek wywołani kolejno 
radni, zgodnie z alfabetyczną listą obecności, wypowiadali słowo „ślubuję” lub „ślubuję” z 
dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. 
 
5. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodnicząca Posiedzenia Pani Irena Nosek – na sekretarza obrad zaproponowała 
radnego Piotra Antośkiewicza. Radny wyraził zgodę. 
Głosowanie 
Za – 21 
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Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Sekretarzem obrad został radny Piotr Antośkiewicz. 
 
6. Przedstawienie porządku obrad oraz jego zmiany. 
Przewodnicząca Posiedzenia Pani Irena Nosek – przedstawiła porządek obrad. 
Radny Maciej Kleczkowski – zapytał mecenasa czy w pkt. 8, 9 i 10 Pan Janusz Kotowski 
będzie brał udział w głosowaniu. 
Mecenas Janusz Kobyliński – powiedział, że nie będzie brał udziału w głosowaniu. 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki, 
Przewodnicząca Posiedzenia Pani Irena Nosek – zaproponowała aby ilość członków 
Komisji Skrutacyjnej wyniosła 3 osoby, 
Głosowanie 
Za – 22 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Ustalono, że Komisja Skrutacyjna będzie liczyła 3 osoby. 
Poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 
Radny Grzegorz Płocha – zaproponował do Komisji Skrutacyjnej radną Magdalenę 
Jaworowską. Radna wyraziła zgodę. 
Radny Wojciech Zarzycki – zaproponował do Komisji Skrutacyjnej radnego Tadeusza 
Kaczyńskiego. Radny wyraził zgodę. 
Radny Jerzy Grabowski – zaproponował do Komisji Skrutacyjnej radnego Dariusza 
Bralskiego. Radny wyraził zgodę. 
Przewodnicząca Posiedzenia Pani Irena Nosek – poddała pod głosowanie skład Komisji 
Skrutacyjnej, 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Powołano skład Komisji Skrutacyjnej: Magdalena Jaworowska, Tadeusz Kaczyński, Dariusz 
Bralski. 
Przewodnicząca Posiedzenia Pani Irena Nosek – poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki. 
Radna Ewa Żebrowska-Rosak – zgłosiła na Przewodniczącego Rady Miasta kandydaturę 
radnego Dariusza Maciaka. Radny wyraził zgodę. 
Radny Maciej Kleczkowski – zgłosił kandydaturę na Przewodniczącego Rady Miasta 
kandydaturę radnego Mariusz Popielarza. Radny wyraził zgodę.  
Przewodnicząca Posiedzenia Pani Irena Nosek – ogłosiła przerwę celem ukonstytuowania 
się Komisji Skrutacyjnej.  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Jaworowska – przeczytała zasady 
tajnego głosowania na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki (załącznik do 
protokołu). Następnie przeczytała nazwiska radnych według listy obecności. Każdy z radnych 
wychodził z sali celem oddania głosu na kandydata na Przewodniczącego Rady Miasta a 
następnie wrzucał swój głos do urny wyborczej.  
Przewodnicząca Posiedzenia Pani Irena Nosek – ogłosiła przerwę celem policzenia głosów. 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Jaworowska – po przerwie przeczytała 
protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z którym na Przewodniczącego Rady Miasta w 
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tajnym głosowaniu, 13 głosami za, wybrany został radny Dariusz Maciak (protokół Komisji 
Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu). Radny Mariusz Popielarz otrzymał 7 głosów 
za. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – podziękował za wybór na 
Przewodniczącego Rady Miasta. Mówił, że chciałby łączyć wspólnotę miasta Ostrołęki a nie 
dzielić. Pogratulował wyniku kontrkandydatowi Mariuszowi Popielarzowi. Powiedział, że ta 
pierwsza rywalizacja to jest początek dobrej współpracy.  
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki, 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poprosił o propozycje kandydatur do 
Komisji Skrutacyjnej. Zaproponował aby ilość członków Komisji Skrutacyjnej wyniosła 3 
osoby. 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Ustalono, że Komisja Skrutacyjna będzie liczyła 3 osoby. 
Radny Grzegorz Płocha – zgłosił kandydaturę radnej Magdaleny Jaworowskiej na członka 
Komisji Skrutacyjnej. Radna wyraziła zgodę. 
Radny Maciej Kleczkowski – zgłosił kandydaturę radnego Rafała Dymerskiego na członka 
Komisji Skrutacyjnej. Radny wyraził zgodę.  
Radny Dariusz Bralski – zgłosił kandydaturę radnego Jerzego Grabowskiego na członka 
Komisji Skrutacyjnej. Radny wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie skład Komisji 
Skrutacyjnej, 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Powołano skład Komisji Skrutacyjnej w składzie: Magdalena Jaworowska, Rafał Dymerski, 
Jerzy Grabowski. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 
Radny Tadeusz Giers – powiedział, że TPO od 1990 roku zawsze miało swoich 
przedstawicieli w Radzie Miasta. Radni TPO współpracowali z urzędującymi kolejno 
prezydentami miasta Ostrołęki. W obecnej kadencji TPO ma trzech radnych. Radni TPO będą 
nadal pracować konstruktywnie dla dobra mieszkańców Ostrołęki. W imieniu komitetu 
wyborczego TPO zgłosił na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta radnego Wiesława 
Szczubełka. Radny wyraził zgodę. 
Więcej zgłoszeń nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – ogłosił przerwę celem ukonstytuowania 
się Komisji Skrutacyjnej.  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Jaworowska - przeczytała zasady 
tajnego głosowania na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki (załącznik do 
protokołu). Następnie przeczytała nazwiska radnych według listy obecności. Każdy z radnych 
wychodził z sali w celu głosowania na kandydata na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta a 
następnie wrzucał swój głos do urny wyborczej.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – ogłosił przerwę celem policzenia głosów 
przez Komisję Skrutacyjną.  
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Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Jaworowska – po przerwie przeczytała 
protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z którym na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Ostrołęki w tajnym głosowaniu, 13 głosami za, wybrany został radny Wiesław Szczubełek 
(protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu).  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – stwierdził, że uchwała została podjęta. 
Radny Wiesław Szczubełek – podziękował radnym za udzielone poparcie jego osoby na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. To duży zaszczyt i wielkie zobowiązanie. Podziękował 
mieszkańcom Ostrołęki, którzy udzielili mu swojego poparcia i oddali głos na w wyborach. 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki, 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poprosił o propozycje kandydatur do 
Komisji Skrutacyjnej. Zaproponował, aby ilość członków Komisji Skrutacyjnej standardowo 
wyniosła 3 osoby. 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Ustalono, że Komisja Skrutacyjna będzie liczyła 3 osoby. 
Poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej. 
Radny Grzegorz Płocha – zgłosił kandydaturę do Komisji Skrutacyjnej radnej Magdaleny 
Jaworowskiej. Radna wyraziła zgodę. 
Radny Wojciech Zarzycki – zgłosił kandydaturę do Komisji Skrutacyjnej radnego Wiesława 
Piaścińskiego. Radny wyraził zgodę.  
Radny Mariusz Popielarz - zgłosił kandydaturę do Komisji Skrutacyjnej radnego Macieja 
Kleczkowskiego. Radny wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie skład Komisji 
Skrutacyjnej, 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Powołano skład Komisji Skrutacyjnej w składzie: Magdalena Jaworowska, Wiesław 
Piaściński, Maciej Kleczkowski. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak - poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki. 
Radny Wiesław Piaściński – na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta zgłosił 
kandydaturę radnego Wojciecha Zarzyckiego. Radny wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – ogłosił przerwę celem ukonstytuowania 
się Komisji Skrutacyjnej.  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Jaworowska - przeczytała zasady 
tajnego głosowania na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki (załącznik do 
protokołu).  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie zasady głosowania 
na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ostrołęki, 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Zasady głosowania zostały przyjęte. 
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Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Jaworowska - przeczytała według listy 
obecności nazwiska radnych. Każdy z radnych wychodził z sali w celu głosowania na 
kandydata na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta a następnie wrzucał swój głos do urny 
wyborczej.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – ogłosił przerwę celem policzenia głosów 
przez Komisję Skrutacyjną.  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Jaworowska – po przerwie przeczytała 
protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z którym na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Ostrołęki w tajnym głosowaniu, otrzymując 8 głosów za (wymagana większość to 11 
głosów), nie został wybrany radny Wojciech Zarzycki (protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi 
załącznik do protokołu).  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – stwierdził, że uchwała nie została podjęta. 
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wygaśnięcia 
mandatu radnego Miasta Ostrołęki (dot. mandatu Janusza Józefa Kotowskiego), 
Mecenas Janusz Kobyliński – przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Miasta Ostrołęki w 
sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. Zgodnie z art. 190 ordynacji wyborczej do rad gmin 
ust. 1 pkt. 2B, wygaśniecie mandatu radnego następuje wskutek wyboru na Wójta, Burmistrza 
lub Prezydenta Miasta.  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – poinformował, że złożył pisemną rezygnację z 
mandatu radnego i poprosił i podjęcie tej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Miasta Ostrołęki (dot. 
mandatu Janusza Józefa Kotowskiego), 
Głosowanie  
Za – 22 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
11. Oświadczenia Radnych.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było. 

 
12. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Maciej Kleczkowski – zaproponował żeby ustalić jak ma głosować radny przy 
wyborze np. sekretarza czy Komisji Skrutacyjnej, bo często dana osoba nie wie jak głosować, 
czyli czy być za, czy się wstrzymać. 
Mecenas Janusz Kobyliński – powiedział, że sytuacja nie jest taka oczywista jak by się 
mogło wydawać i ona jest przedmiotem niejednolitych poglądów zarówno w orzecznictwie 
jak i w doktrynie. Mówił, że jeżeli chodzi np. o sekretarza, to można przyjąć żeby nie 
głosować. 
Radny Rafał Dymerski – powiedział, żeby każdy z radnych robił podczas takich głosowań, 
co chciał. Sekretarz to nie jest majątek i żadna funkcja a raczej można go nazwać 
liczydełkiem do liczenia głosów i nie potrzebna dyskusja.  
Radny Wiesław Piaściński – powiedział, że mija w tym roku 20 lat budowy samorządu a 
zbliżają się święta Bożego Narodzenia i chciałby za pomocą Rady Miasta, Prezydenta spotkać 
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się z tymi wszystkimi osobami, prezydentami miasta od 90 roku i z przewodniczącymi Rady 
Miasta. Poprosił o wsparcie w zorganizowaniu takiego spotkania. Święta tuż, tuż a trzeba te 
osoby dość wcześnie czyli z wyprzedzeniem poinformować. Poprosił o umożliwiene 
zorganizowania takiego spotkania z tymi osobami. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – powiedział, że oczywiście, że tak. Duża tu 
będzie na pewno pomoc Pana Prezydenta. Przypomniał o sesji uroczystej z okazji 20-lecia 
samorządu, gdzie wszyscy zaproszeni dostali pamiątkowy medal. Wspomniał o tradycji, która 
rozpoczęła się w tamtej kadencji i to jest taka duża miejska wigilia, która jest zwykle na 
tydzień przed świętami. Niezwykłe wydarzenie gdzie każdy coś przynosi. Jest wspólny 
posiłek, łamanie się opłatkiem i na ten czas są zapraszani wszyscy radni osiedlowi, wszyscy 
mieszkańcy miasta i to jest dobra okazja żeby wszyscy radni i przedstawiciele ostrołęckiego 
samorządu mogli się spotkać. A jeśli to jest jakiś inny pomysł to poprosił o kontakt z 
Prezydentem i z kimś z prezydium Rady Miasta, żeby można było znaleźć dobre rozwiązanie.  
Radny Wiesław Piaściński – podziękował za tą wypowiedź, ale odczuł utrącenie tej 
inicjatywy. Chciałby się spotkać z byłymi prezydentami miasta i z przewodniczącymi i 
porozmawiać o problemach miasta, kierunkach rozwoju. Dotychczasowe tradycje są bardzo 
dobre, ale chodzi o to żeby w szerszym gronie rozwiązywać problemy miasta.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – powiedział, że nie miał nic takiego na 
myśli. 
Radny Rafał Dymerski – powiedział, że Panowie byli prezydenci jeżeli na siebie mogą 
patrzeć to niech zawiążą stowarzyszenie i swoją mądrość pokażą na papierze i radni to 
wykorzystają. Niektórzy startowali w wyborach i do rady i wyborcy ich ocenili. To jest jego 
zdanie. Historię byli prezydenci mogą tworzyć sami. Stowarzyszenie zawiązać lub coś 
innego. 
Radny Wiesław Piaściński – powiedział, że jeżeli radnemu Dymerskiemu będzie to bardzo 
przeszkadzało i nie będzie pomocny urząd w tej sprawie, to spotkanie może zostanie 
zorganizowane przed pomnikiem Bema, czyli poza urzędem. Inicjatywa jest taka żeby nie 
odtrącać tych ludzi. O nich pamiętać.  
Radny Dariusz Bralski – powiedział, że dzisiaj wypowiadanie się na propozycję Pana 
Piaścińskiego jest z jego punktu widzenia nie na miejscu z tego względu, że każda inicjatywa, 
która jest poddawana pod to żeby wprowadzić coś nowego w Radzie Miasta czy mieście to 
uważa, że to jest dobra rzecz. Najlepiej nic nie proponować i przesiedzieć cztery lata i tylko 
krytykować, jak to było u niektórych w tamtej kadencji.  
Radny Mariusz Popielarz – powiedział, że jak najbardziej popiera inicjatywę radnego 
Piaścińskiego i nie zgadza się z tym co mówi kolega radny Dymerski, ponieważ z dobrych 
rad można skorzystać lub nie. Warto wysłuchać tego co mają do powiedzenia byli włodarze 
miasta, tym bardziej, że na szczeblu centralnym przy Prezydencie też istnieje Rada 
Bezpieczeństwa Narodowego i Pan Prezydent zaprasza byłych Premierów, Prezydentów. 
Jedni korzystają z tego zaproszenia a inni nie. Kto chce przyjdzie. Można wysłuchać tych 
ludzi. Wyciągnąć wnioski a decyzja w sprawie zajęcia stanowiska będzie należała do 
radnych. Zaapelował do Pana Przewodniczącego i Prezydenta żeby taką inicjatywę podjąć, bo 
uważa, że ta inicjatywa jest naprawdę bardzo cenna.  
Radny Rafał Dymerski – powiedział, że temat rzucony dalej podtrzymuje bo w poprzedniej 
kadencji podjęto uchwałę, że obywatele miasta mogą podejmować inicjatywę uchwałodawczą 
i  w związku z tym nikt nikomu nie zabrania żeby zebrać podpisy i wprowadzić pod obrady. 
Mówił, że jest przeciwny narzucania komuś czegoś.  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – powiedział, że miał ten zaszczyt być i 
przewodniczącym rady i prezydentem i gdyby mógł się przydać np. przygotowując spotkanie 
w urzędzie to bardzo chętnie służy pomocą. 
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Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poinformował, że zwołuje II sesję Rady 
Miasta na dzień 3 grudnia na godz. 13.00.  
Po kilku wypowiedziach co do terminu II sesji ustalono, że odbędzie się w dniu 3 grudnia o 
godz. 16.15 w Ostrołęckim Centrum Kultury. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – poinformował, że jest wielce prawdopodobne, że 
zgłosi się z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Miasta żeby jednak sesję taką nie 
budżetową zwołał, głównie w celu rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie. Grudzień to jest taki czas gdzie z przyczyn obiektywnych wiele spraw trzeba 
porządkować. To może być w czasie przedświątecznym.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – powiedział, że będzie się starał żeby 
zwyczajowo dnia i godziny sesji nie zmieniać. Jeśli wpłynie wniosek i nie będzie aż tak pilny 
to zwykle taka sesja odbędzie się w czwartek o 10.00. Poprosił radnych o dostarczenie do 
Biura Rady zdjęcia, które jest niezbędne do wyrobienia legitymacji radnego miasta Ostrołęki. 
 
13. Sprawy różne.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poprosił o wystąpienie Panią Celinę 
Madrak, kierownika Oddziału w Ostrołęce Urzędu Statystycznego w Warszawie. 
Pani Celina Madrak – pogratulowała wszystkim radnym sukcesu w wyborach 
samorządowych. Mówiła, że chciałaby zwrócić uwagę radnych do korzystania z danych 
statystycznych przy podejmowaniu decyzji. Wybór na radnego jest pewnym wyróżnieniem, 
ale też wiąże się z pewnym obowiązkiem. Przez najbliższe lata radni będą podejmować różne 
decyzje dotyczące rozwoju miasta i te decyzje będą wpływać na życie mieszkańców w 
Ostrołęce. Aby te podejmowane decyzje były trafne trzeba dysponować pewnymi 
informacjami. Te informacje muszą być obiektywne, rzetelne i kompleksowe. Część 
informacji będzie zapewniał Urząd Miasta, ale ona chciałaby zadeklarować również 
możliwość korzystania z danych statystycznych. Mówiła, że dysponują olbrzymią bazą 
danych i zachęcała do korzystania z tych danych przy podejmowaniu decyzji. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Wiesław Piaściński – powiedział, że gwałtowna zima dotarła do Ostrołęki i chciałby 
otrzymać informację nt. ludzi bezdomnych. Czy nie śpią na klatkach schodowych czy w 
innych miejscach, oraz otrzymać informacje gdzie zgłaszać, czyli na jaki nr telefonu, jaki 
adres, gdy zastanie się taką osobę. To jest mu potrzebne do wykonywania obowiązków 
radnego oraz chciałby zwrócić uwagę żeby przyjrzeć się bliżej odnośnie dzieci, które 
przychodzą głodne, niedożywione, bo w tym czasie czeka ich ciężki los. Poprosił o 
przekazywanie takich informacji. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – poinformował, że statut uległ zmianom i 
teraz nie przewiduje się pytań, zapytań ustnych na sesji Rady Miasta. Żeby nie przedłużać 
obrad sesji Rady Miasta to te wszystkie sprawy załatwiać można w inny sposób, czyli na 
komisjach, przez interpelacje, zapytania czy poprzez bieżący kontakt choćby z Prezydentem. 
Nie przewiduje się też wystąpień Przewodniczących Samorządów Osiedlowych jak to kiedyś 
było. 
Radny Wiesław Piaściński – poprosił Przewodniczącego Rady żeby nie utrudniał mu 
wypełniania roli radnego. Po to jest ta informacja żeby wszyscy radni zajęli się tym 
problemem. Jeśli on złoży na piśmie to co będzie gdy w tym czasie ktoś zamarznie.  
Radny Rafał Dymerski – powiedział, że w słynnym sklepie „stodoła” od ulicy 
Bogusławskiego wczoraj o 20.30 człowiek bezdomny tam stał przez cały czas i ktoś powinien 
już działać, nie czekać bo on wieczorem nie wiadomo gdzie idzie. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – powiedział, że oczywiście czas zimowy jest 
szczególnie trudny dla osób choćby bezdomnych. Straż Miejska przy każdym zgłoszeniu 
będzie interweniować. Są przygotowane miejsca poprzez współpracę z noclegownią przy 
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ulicy Przemysłowej więc jeżeli indywidualnie nie można pomóc to choćby przez Straż 
Miejską czy też w czasie urzędowania przez MOPR. Natomiast gdy chodzi o głodne dzieci to 
pierwsza odpowiedzialność jest w szkole. Miasto prowadzi programy dożywiania, ale gdyby 
ktoś miał jakąś informacje na ten temat to poprosił o taki sygnał, żeby można było 
bezpośrednio zając się sprawą.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak – powiedział, że nie zamierza nikomu 
niczego utrudniać, i że zachęca do słuchania tego co mówi. Nie ma ukrytych intencji i w 
swoich wypowiedziach stara się nie używać tzw. drugiego dna. Nie zamierza się ustawiać w 
opozycji i nawet drobne złośliwości traktuje jako dobrą monetę. Przed chwilą został wybrany 
i zamierza dobrze pełnić tą funkcję.  
Radny Grzegorz Płocha – powiedział, że sezon zimowy rozpoczął się od 1 października i od 
tego czasu wszystkie służby monitorują właśnie ten obszar a zwłaszcza bezdomność i 
ewentualnie zagrożenie bezdomnością. Jest umowa z noclegownią na ulicy Przemysłowej i 
tam są miejsca dla osób, które mogą być dowiezione z terenu miasta. Ma też informację z 
MOPRu i Straży Miejskiej, że odkąd panują niskie temperatury to patrole Straży Miejskiej i 
pracowników socjalnych jeżdżą po miejscach, gdzie osoby takie mogą przebywać, czyli klatki 
schodowe, śmietniki i działki m.in. i tam jest kontrola czy czyjeś życie nie jest zagrożone. 
Mówił, że też dysponuje informatorem z telefonami gdzie można zadzwonić. Natomiast co do 
osób wystających czy na dworcu czy w stodole to tutaj chyba nie ma do końca takiego prawa 
żeby zmusić kogoś żeby zajął miejsce w noclegowni dlatego, że osoba stojąca jest wolna i ma 
prawo decydować o swoim miejscu pobytu i jeżeli taka osoba stoi i nie zaśmieca i nie 
zabrudza, nie niszczy i nie zakłóca porządku publicznego to taką osobę można 
wylegitymować, ale zmusić i wywieźć niestety chyba nie można.  
Radna Grażyna Sosnowska – powiedziała, że jeżeli chodzi o dożywianie dzieci z rodzin 
najuboższych w szkole to zdiagnozowane jest to bardzo dobrze i te dzieci, które naprawdę 
potrzebują pomocy w postaci pełnego posiłku to go dostają. Oprócz tego dzieci Szkoły 
Podstawowej dostają jeżeli oczywiście wyrażają taką ochotę mleko z Agencji Rynku Rolnego 
a od tego roku na szeroką skalę ruszyła taka akcja „owoce w szkole” i dzieci dostają właśnie 
owoce w postaci marchewki, czy jabłka lub czegoś innego.  
 
14. Zakończenie obrad I sesji Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Maciak - zakończył obrady I sesji Rady Miasta 
Ostrołęki. 
Sesja trwała od godziny 12 00 do godziny 16 15.  
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